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Verslag 11 september 2023 bestuursvergadering 
Aanwezig: Paul de Roos(Voorzitter) Arnaud Paagman, Marc Nagelhout, Alexandra Groote, 
Jotika Verdel (verslag) 
Afwezig: Lanji Jiang 

 
1. Opening 
• De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Voorbespreken overleg wijkvisieclub 
• Ideeën zijn besproken.  
•  Emailadres voor de werkgroep gaat geregeld worden.  

 
3. Gesprek werkgroep wijkvisie 
• Aanwezig: Irma, Jacob en Gerda 
• Uitleg wordt gegeven van wat er loopt op dit moment 
• Vergroeningsplan loopt. Is een actie van de gemeente, gaat niet uit WWB 

(Wijkwethoudersbudget) In najaar eerste gedeelte planten, prioriteit ligt bij het midden van 
de wijk, zodat het voor iedereen zichtbaar is. Voorjaar 2024 het tweede gedeelte.  

• Offertes voor zitbanken zijn aangevraagd. Locaties voor de bankjes zijn bekend. Bankjes 
worden betaald uit WWB 2021-2022, waarvoor begin 2023 al geld van de gemeente is 
gekomen. De helft daarvan is voor de bankjes. Afhankelijk van de kosten zal er ook nog een 
beroep gedaan worden op WWB 2023.  

• Informatieborden/kunst. Contact is gezocht met kunstpunt.nl Tevens wordt gekeken naar 
poezie. 27 september is er een vervolgoverleg. Kunst kan ook betaald worden uit WWB 
2021-2022. Ook hiervoor geldt dat er mogelijk nog een beroep gedaan wordt op 2023.  

• Voor alle betrokkenen is onduidelijk hoeveel geld er beschikbaar is vanuit het WWB. Is dat 
een vast bedrag of kan er iets aangevraagd worden op initiatief? Het bestuur heeft deze 
vraag ook uitstaan bij de gemeente. Volgend week is er SDO-overleg(overleg tussen 
gemeente en omliggende wijken). Het bestuur zal daar ook aandacht vragen voor dit punt.   

• Gesproken over het besteden van het WWB. Wie gaat er over? Bestuur of 
wijkvisiewerkgroep? Het bestuur wil ook bepaalde zaken uit het WWB kunnen betalen, 
indien zij van mening zijn dat het past binnen de wijkvisie. Aangezien er een paar jaar niet 
veel gebeurd is aan activiteiten, vond zij het belangrijk om er dit jaar wel voor te zorgen dat 
er iets groots kan plaatsvinden. Past binnen het idee van verbinden.  

• De werkgroep is van mening dat zij uitvoering geven aan de visie van de wijk, en dat als er 
ideeën zijn over de besteding van het geld, die in samenspraak met de werkgroep gedaan 
moeten worden. Het bestuur vraagt vervolgens de subsidie aan.  

• Afgesproken om iemand van het bestuur aanwezig te laten zijn bij de overleggen die de 
werkgroep heeft. Eerstvolgende overleg is 27 september.  

• De wijkvisie is vastgesteld voor een periode van 5 jaar en loopt tot 2026. Een update van 
de visie is nodig voor die tijd.  

• Tijdens het bezoek van de wijkwethouder in het voorjaar is door de wethouder toegezegd 
dat er regelmatig een update zou komen over de voortgang mbt de Groene Enclave. Tot nu 
toe is er niets gehoord. Bestuur zal navraag doen.  

•  
4. Verslag en actiepunten 17 juli 2023  
• Het verslag wordt vastgesteld.  
• Actiepunten zijn behandeld. Niet alle tekst was zichtbaar.  
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- 4 oktober bijeenkomst met commissies.  
-  

5. Binnengekomen post 
• Mail Parkappartementen over overlast jongeren. Dit punt wordt meegenomen naar het 

nabuuroverleg met Elker.  
• Camping Kleiwerd: Hiervan was al besloten dat er geen geld toegezegd wordt, gezien het 

straatkarakter van de activiteit. Bij dergelijke verzoeken zal in de toekomst verwezen 
worden naar het Julianafonds.  

• Het bestuur gaat nog wel een andere keer kijken hoe er binnen een begroting toch ruimte 
is voor initiatieven binnen de wijk.  

• Mail Kidsclub: Er werd toestemming gevraagd voor activiteiten voor het schooljaar 23-24. 
Begroting van de wijk loopt per jaar. Als reactie is aangegeven hoeveel er nog beschikbaar 
is voor dit kalenderjaar. Kidsclub wordt dan weer meegenomen in begroting 2024.  
 

6. Externe bestuursoverleggen 
• Nabuuroverleg: as donderdag. 
• Verkeer: geen overleg geweest. Volgend overleg wel gepland.  
• SDO: 20 september. Er zal gevraagd worden naar het WWB.  

 
7. Sinterklaascommissie 

Begroting is ingediend. Er is meer geld nodig dan toegezegd door de wijkvereniging.  
De vraag is of we nog meer geld kunnen vrijmaken. Dat wordt lastig, de pot is leeg voor dit 
jaar. De penningmeester zal nog deze week eea uitzoeken, en een update geven.  
Deze activiteit moet ook meegenomen worden in de begroting voor 2024.  
 

8. Reitdieppop 
• Zeer teleurstellend dat er geen ruimte meer is voor een pubquiz.  
• Bestuur gaat geen flyers ronddelen of aanwezig zijn met een stand tijdens Reitdieppop.  
• Deze activiteit moet ook meegenomen worden op de begroting voor volgend jaar, als men 

dat weer wil organiseren. Het zal uit het activiteitenbudget bekostigd moeten worden.  De 
hoogte van het bedrag van dit jaar is eenmalig.  
 

9. Stand van zaken commissies 
• Financiën: Ledenbestand zal deze week naar de penningmeester gestuurd worden. Hij kan 

er in teams nog niet bij. 
• Communicatie. Nieuwsbrief gaat morgen de deur uit. Er komt een oproep voor een nieuw 

bestuurslid in te staan.  
 

10. Budgetverdeling volgend jaar 
Bestuur wil graag enige flexibiliteit in de begroting. Voorkomen moet worden dat 
we geld terug moeten geven als geld uiteindelijk niet besteed wordt in het 
betreffende jaar. Maar tevens moet er ruimte zijn om tegemoet te komen aan 
verzoeken,  ideeën en initiatieven in de wijk.  
 

11. Rondvraag 
Tafels beschikbaar stellen voor Reitdieppop is mogelijk.  
 

12. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering. 


